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انتقاد صریح محسنی اژه ای از دولت: 
برنامه های اقتصادی منسجم نیست

رئیس قوه قضاییه گفت: در حوزه مســائل اقتصادی در 
کشور شاهد وجود یک برنامه منسجم نیستیم و همین 
امر سبب می شود که اقدامی را در یک حوزه خاص انجام 
دهیم اما با مســائل دیگری مواجه شــویم.  به گزارش 
ایســنا به نقل از مرکز رسانه قوه قضاییه، حجت الاسلام 
والمسلمین محسنی اژه ای، دیروز سه شنبه )۱۳ دی( در 
دیدار با مدیران امور مالیاتی کشــور، با اشاره به اهمیت 
مالیات ستانی عادلانه اظهار کرد:»تحقق عدالت مالیاتی 
و مالیات ســتانی عادلانه از ضروریات است؛ سال هاست 
که از فرار مالیاتی سخن گفته می شود اما هنوز اقدامات 
کافی برای جلوگیری از وقوع این پدیده صورت نگرفته 
اســت.«رئیس دستگاه قضا بیان داشــت:»اخذ مالیات 
عادلانه از افرادی که به ســبب میزان درآمدهای شــان 
باید مالیات بپردازند و توجه به وقت معینی که باید این 
مالیات ســتانده شود تا در جهت پیشرفت کشور هزینه 
شــود، از نکات و موضوعات بسیار حائز اهمیت است؛ ما 
بعضاً بخصــوص در موضوعات اقتصادی از آن جهت که 
به ســهولت نفت خام فروخته ایم و درآمدی برای کشور 
حاصل شده اســت، به ســمت اصلاح امور و فرایندها 
حرکت نکرده ایم.«محسنی اژه ای تاکید کرد:»من موضوع 
اخذ مالیات عادلانه از افــرادی که باید مالیات پرداخت 
کنند و بهبود و ارتقاء رویه ها و فرآیندها در این راســتا 
را از مقوله های بسیار حائز اهمیت می دانم.« رئیس قوه 
قضاییه همچنین بر مقوله شفاف ســازی در فرآیندهای 
مالیاتی تاکید کرد. وی در همین راستا گفت:»برای نمونه، 
مالیات ابلاغ شــده برای یک مؤدی مالیاتی یک میلیارد 
تومان اســت و پس از اعتراض صورت گرفته از ناحیه او، 
این رقم به ۵۰ میلیون تومان تقلیل می یابد؛ دلیل تحقق 
این فقره، از دو حالت خارج نیست؛ یا آن مالیات ابلاغی 
یک میلیارد تومانی، اشتباه بوده است که حتما باید منشا 
اشکال مشخص و رفع شود یا اینکه خدای ناکرده فسادی 
به وقوع پیوسته که مالیات ابلاغی یک میلیاردی به ۵۰ 
میلیون تقلیل یافته است. علی ایحال این آسیب و نقص 
باید برطرف گردد.«وی تصریح کرد:»همچنین چنانچه 
بخشــنامه ای مالیاتی مورد شکایت واقع شد و در دیوان 
عدالت اداری طرح شــد، معاونت حقوقی سازمان امور 
مالیاتی باید علاوه بر صدور لایحه دقیق و مستدل، برای 
تبیین موضوع در جلسات مربوطه در دیوان نیز حضور 
یابد.«رئیس قوه قضاییه در ادامه به آسیب شناسی برخی 
مقولات ناظر بر ارائه لوایح و تقنین در کشور پرداخت و 
گفت:»بعضاً ما در ارائه لوایح و قانون گذاری پیرامون یک 
موضوع یا مقوله، به جهات مختلف آن موضوع یا مقوله 
توجه نمی کنیم و آن جامع نگری لازم را نداریم و همین 
امر سبب می شــود تا لاجرم پس از چندی از تصویب و 
اجــرای قانون مزبور، به اصــلاح آن روی آوریم.«رئیس 
دستگاه قضا ادامه داد: در حوزه مسائل اقتصادی در کشور 
نیز شاهد وجود یک برنامه منسجم نیستیم و همین امر 
سبب می شــود که اقدامی را در یک حوزه خاص انجام 
دهیم اما با مسائل دیگری مواجه شویم؛ لذا باید در حوزه 
مسائل اقتصادی برنامه منســجم داشته باشیم و همه 

جهات تصمیمات اقتصادی را مدنظر قرار دهیم.«  

جهانگیری: سردار سلیمانی نماد جذب 
بود نه دفع و حذف

معــاون اول دولت یازدهم و دوازدهم در یادداشــتی به 
مناسبت سالگرد شهادت سردار سلیمانی نوشت که سردار 
سلیمانی نماد جذب در جامعه و نظام بود نه نماینده دفع 
و حذف. مهمترین میراث او خلق ســرمایه اجتماعی و 
حاکمیت بر دل ها بود، این ســرمایه بزرگ را خرج سوء 
تدبیرهای سیاسی و جناحی نکنیم.متن یادداشت اسحاق 
جهانگیری به شــرح زیر اســت: امروز سالگرد شهادت 
سردار سلیمانی است. سپهبدی که خود را تنها »سرباز 
وطن» نامیــد و »فرمانده مقتدری« که پیش و بیش از 
هر چیز »ســردار دلها« بود.با قاسم بیش از چهل سال 
آشنا و رفیق بودم. او یک روستایی ساده و صمیمی بود 
که توانست به اعتبار استعدادهای نهفته اش راه رشد و 
توانمندی را در فرایند فداکاری و دفاع از میهن بپیماید.

حاج قاسم در زندگی نظامی و سیاسی و اجتماعیش از 
جنسی متفاوت بود. به مسائل امروز و آینده ایران و منطقه 
نگاهی راهبردی داشت، مولفه های قدرت را به خوبی می 
شناخت، به نقش محوری رهبری، ضرورت انسجام ملی 
و اولویت وحدت درونی جامعه به درستی واقف بود و بر 
همان روال همراه در اندیشــه جلوگیری از اتلاف منابع 
سیاسی متفاوت کشور و حذف جریان ها و شخصیت های 
ملی و دوری از نسل جوان و دارای سبک زندگی متفاوت 
بود. او نماد جذب در جامعه و نظام بود نه نماینده دفع و 
حذف. در دوران معاون اولی رابطه دوســتی و برادری به 
حد ارتباط منظم و موثر کاری و سیاسی هم رسید. درباره 
وضعیت سیاسی کشور، اصلاحات و تنظیم روابط نیروها 
با رهبری گفت و گوهای راهبردی و کاربردی داشتیم. او 
در این ارتباطات در پی گشــایش فضای سیاسی و حل 
محدودیت فعالیت ها و شــخصیت ها و جریان هایی بود 
که همیشه در اندیشه ایران و اسلام بوده اند، افسوس که 
شهادت نابه هنگام او تلاش هایش را ناتمام گذاشت.هفته 
گذشته که موفق به زیارت عتبات عالیات شدم به محل 
شــهادت او در عراق رفتم. یادی از یار و دیار بود و دیدن 
عمق کینه دشــمنان ایــن آب و خاک که در چگونگی 
انفجار اتومبیل زرهی او هم به چشم می خورد. خودرویی 
مقاوم کــه در برابر حمله کینه توزانه آمریکایی ها در هم 
پیچیده شــده بود.اشک و آه و افسوس امانم نمی داد، به 
این فکر بودم که اگر حاج قاســم امروز بود در کجا بود و 
در برابر بحران ها و تنگناهای سیاسی و اجتماعی کشور 
چه نقشــی ایفا می کرد. بینش و منش او به یقین راه به 
سوی گشایش برای کشور داشت. نه اعمال تنگ نظری و 
تحمیل سلیقه. او برای کشور  سرباز وطن و قهرمان ملی 
بود، مهمترین میراث او خلق سرمایه اجتماعی و حاکمیت 
بر دل ها بود، این ســرمایه بزرگ را خرج سوء تدبیرهای 

سیاسی و جناحی نکنیم.
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واکنش آیت الله سیستانی به 
محدودیت های زنان افعانستان

حضرت آیت الله سیستانی در دیدار با با هیئت شورای 
علمای شیعه افغانستان با اشاره به مظالم گوناگونی 
کــه در این دوران بر همگان به ویــژه بر بانوان این 
کشور روا می شود، تأکید نمودند که عموم مسلمانان 
وجامعه جهانی وظیفه دارند مردم مظلوم افغانستان 
را در این شرایط دشوار تنها نگذارند و از هیچ کمکی 

در جهت کاهش رنج آنان دریغ نکنند.
به گزارش شفقنا ایشان افزود:شورای علما در جهت 
پیگیری واحقاق حقوق مردم بزرگ افغانستان از هیچ 

کوششی کوتاهی ننمایند.
ایشان با تأکید بر ضرورت حفظ وحدت و همبستگی 
ملی و انسجام داخلی و رعایت زندگی مسالمت آمیز 
با همه اقوام وگروه ها به پرهیز از هر گونه خشــونت 

در ارتباط با حاکمان فعلی کشور، سفارش نمودند.

سخنگوی سپاه:
دشمن با شعار زن، زندگی، آزادی 

ترویج برهنگی می کند
سردار رمضان شریف سخنگو و مسئول روابط عمومی 
کل سپاه در بیست و چهارمین یادواره شهدای بخش 
خزل و شــهر فیروزان استان همدان و گرامیداشت 
سومین سالگرد شــهادت سپهبد شهید حاج قاسم 
سلیمانی، گفت: دشمن امروز در بستر فضای مجازی 
به دنبال کاشت بذر یأس و ناامیدی و دور کردن نسل 
جوان از اهداف انقلابی اســت؛ در حالی که ما باید از 
مکتب سردار سلیمانی به عنوان یک الگوی رفتاری 

در تربیت فرزندان و نسل جوان کشور مدد بگیریم.
به گزارش ایســنا، او در ادامــه افزود: در وصیت نامه 
شــهدا اصل تبعیت از ولایت همــواره مورد تاکید 
قرار گرفته است و دشمن امروز با فرافکنی به دنبال 
تخریب آموزه های اسلامی و دینی و هدف قرار دادن 

اصل ولایت فقیه است.
شــریف افزود: امروز دشــمنان و فریــب خوردگان 
داخلی به دنبال ترویج اباحه گری و برهنگی در فضای 
مجازی هستند تا بدین ترتیب جوانان ما را از اصالت 
و هویت شــان دور کنند بنابراین در چنین ورطه ای 
دســتگاه های فرهنگی کشور باید آثار و عواقب شوم 

این اقدامات را برای نسل جوان تبیین کنند.
او ادامــه داد: انقلاب اســلامی به زنــان ما کرامت 
بخشید و دشمن با شعار تبلیغاتی زن، زندگی، آزادی 
می خواهد با ترویج برهنگی، هویت زن مسلمان را در 

جامعه از او بگیرد.

عباس سلیمی نمین:
ای کاش مسئولیت پرونده چین را از 

لاریجانی نمی گرفتند
یک تحلیلگر مسائل سیاســی گفت: ای کاش دولت با 
همه جانبه نگری مسئولیت ارتباط با چین را همچنان 
در اختیار آقای لاریجانی قرار می داد تا اجرای این قرارداد 
سرعت لازم را پیدا می کرد.عباس سلیمی نمین، تحلیلگر 
مسائل سیاسی درباره راهکارهای گشایش اقتصادی در 
شــرایط تحریم گفت: در حالیکــه امروز حتی خیلی از 
کشورهای متمایل به غرب از امکانات و منابع مالی چین 
برای پیشبرد پروژه های توسعه ای خود بهره می گیرند، 
متأسفانه توافق همکاری اقتصادی 2۵ ساله ما با چین به 
دلیل فشار جریان غربگرا یا کارشکنی جریان غربگرا پیش 
نمی رود.بــه گزارش نامه نیوز: او افزود: ما به دلیل تحریم 
نقدینگی کافی برای سرمایه گذاری در پروژه های عمرانی 
را نداریم، طبعا همکاری با چین در این پروژه ها می تواند 
خیلی موثر باشد. متأسفانه باید مدیریت قوی تری بر سر 
پیگیری اجرای قرارداد اقتصادی با چین می بود تا بتواند 
به فشار جریان غرب گرا یا کارشکنی جریان غرب گرا فائق 
بیاید.سلیمی نمین اظهار کرد: برخی جریانات غرب گرا با 
تبلیغات رســانه ای عامل سستی در پیگیری اجرای این 
قرارداد می شوند، بعضی عناصر غرب گرا نیز در عرصه اجرا 
کارشــکنی می کنند. ای کاش دولت با همه جانبه نگری 
مســئولیت ارتباط با چین را همچنان در اختیار آقای 
لاریجانی قرار می داد تا اجرای این قرارداد ســرعت لازم 
را پیدا می کرد. امروز ســرعت اجــرای قرارداد همکاری 
اقتصادی با چین اصلا مطلوب نیست و طبیعتا این مسئله 
تأثیر کارهای ضدایرانی غرب را بیشــتر می کند. اگر در 
یک ســال و نیم عمر دولت سیزدهم به عملیاتی شدن 
این قرارداد سرعت می بخشیدیم، امروز خیلی از پروژه ها 
براساس این قرارداد می توانست راه بیفتد که نتیجه اش 
هم اشتغال زایی و هم تحول در عرصه ارتباطات بین المللی 
ایران بود؛ ضمن آنکه مردم متوجه می شدند تبلیغات غرب 
علیه چین باطل است، این آگاهی اجتماعی می توانست 
کارشکنی ها و فضاسازی های مخرب جریان غرب گرا را 
خنثی کند.او افزود: متأسفانه ما نتوانستیم نتیجه ای در 
این زمینه به مردم عرضه کنیم تا مردم بفهمند استفاده 
از ســرمایه گذاری های چین در پروژه های ایران بســیار 
کار معقول و ســنجیده ای است. در هیچ جای دیگر هم 
نمی توانیم ما شبیه این را برای خودمان رقم بزنیم چون 
خود اروپا و آمریکا امروز دچار مشکلات اقتصادی جدی 
هستند. چین تنها کشوری است که  براساس یک طرح 
آینده نگرانه و حرکت سنجیده پیش می رود تا در اقتصاد 
جهان نقش اول را ایفا کند بنابراین حاضر است در حوزه 
توســعه همکاری های اقتصادی با سایر کشور سرمایه 
گذاری چشم گیری انجام دهد. در زمان ریاست جمهوری 
آقای روحانی، دولت تمایلی به این قرارداد نداشت بنابراین 
نظام مســئولیت پی گیری قرارداد را به آقای لاریجانی 
ســپرد که در آن زمان رئیس قوه مقننه بود. متأسفانه 
دولت سیزدهم مسئولیت پیگیری اجرای قرارداد همکاری 
اقتصادی با چین را به معاون وزیر امورخارجه سپرد که 
انتخاب خوبی نبود چون این اتفاق ظرفیت تحقق اهداف 
این قرارداد را به شدت کاهش داد. با این توضیح طبیعی 
اســت که امروز ما نتوانیم از ارتباط با چین بهره کافی و 

وافی را ببریم.
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همدلی| نمایندگان مجلس نسبت به نحوه 
مدیریت مجلــس و عملکرد هیأت رئیســه 
معترض شده اند. موضوعی که البته تازه نیست 
و تنها به این دوره از مجلس اختصاص ندارد. 
در ادوار گذشــته نیز نمایندگان نســبت به 
مدیریت مجلس از سوی هیأت رئیسه مجلس 
معتــرض بودند و تأکید داشــتند که هیأت 
رئیسه و بخصوص شخص رئیس مجلس تنها 
بر اساس نظر شخصی خودش مجلس را اداره 
می کند و امور را به پیش می برد. نمایندگان 
بر این باور هســتند کــه رئیس مجلس باید 
نظرات نمایندگان را در همه امور به خصوص 
در موضع گیری ها مد نظر قرار دهد و نباید بر 
اساس تشخیص شخصی خودش پیش برود. 
حالا این موضع درباره قالیباف شدت بیشتری 
گرفته اســت. برخی می گوینــد که قالیباف 
که در تمــام دوران کاری خود ســمت های 
اجرایی داشــته کم تر توانایــی تمرکز بر امور 
قانون گــذاری دارد. ضمن این که عملکرد او 
در مجلس یازدهم نیز انتقادات را بیشتر کرده 
است. به خصوص آن که او همکاری نزدیکی با 
دولت رئیســی داشته است و تلاش کرده که 
از اســتیضاح وزرا جلوگیری کند. حالا دیروز 
همین موضوع هم برای قالیباف دردسرســاز 
شــد و یک نماینده با کنایه به هیأت رئیسه 
گفت کــه »اینجا پادگان نیســت!« قالیباف 
پیش از این با عنوان سردار قالیباف شناخته 
می شــد. معمولا افرادی که می خواهند به او 
یادآوری کنند که او توانایی مدیریت سیاسی 
و امور قانون گذاری را ندارد از این عبارت برای 

توصیف قالیباف استفاده می کنند. 
دیروز ســیدناصر موسوی لارگانی در نشست 
علنی مجلس شــورای اسلامی گفت: »تذکر 
بنده خطاب به هیات رئیسه مجلس است، به 
نظر می رسد که امروز مجلس سلیقه ای اداره 
می شود. بنده چندین ســوال از وزرا دارم که 
مدت هاست در دستور کار صحن قرار نگرفته 
است. بنده ســوالی از وزیر ورزش داشتم که 
قرار بود که در دستور کار قرار گیرد اما هنوز 
در دستور نیامده است همچنین سه سوال از 
وزیــر صمت دارم که بیــش از ۸ ماه از اعلام 

وصول آن می گذرد.«
وی در ادامه اظهار کرد: »به نظر می رسد که 
باید به کمیسیون آیین نامه بگوییم تا آیین نامه 
را به نحوی اصلاح کند که بخش آن باب میل 
هیات رئیسه و بخشی از آن باب میل رئیس 
مجلس باشد. امروز آیین نامه مجلس شورای 

اسلامی زیر پا گذاشته می شود.«
نماینده مردم فلاورجان در مجلس شــورای 
اســلامی در حالی که علی نیکزاد،  در غیاب 

قالیباف اداره جلسه مجلس را برعهده داشت، 
تصریح کرد: »بعضا در دســتورها شــاهدیم 
زمانی که موافــق و مخالف صحبت می کند 
رئیس مجلس شــورای اسلامی بدون کسب 
اجازه وارد بحث شــده و نظــر خود را مطرح 
میکند. اگر رئیس قبلــی مجلس به بحث ها 
هم ورود می کرد از موافقین و مخالفین کسب 
اجازه می کرد. نمی شود هیات رئیسه هرجوری 

که می خواهد مجلس را هدایت کند.«
موســوی لارگانی در ادامه تأکید کرد: »قرار 
بود سه شنبه ها روز نظارتی باشد چرا سوالات 
نمایندگان در دســتور کار قرار نمی گیرد؟ ما 
این همه قانون داریم که اجرایی نمی شود پس 
چرا تاکید داریم قانون بر روی قانون تصویب 

کنیم.«
علی نیکــزاد که اداره جلســه علنی مجلس 
شورای اسلامی را برعهده داشت، در پاسخ به 
تذکر موسوی لارگانی بیان کرد: »روزهای سه 
شنبه، قبلا دو سوال نمایندگان در دستور کار 
قرار می گرفت اما سپس تعدادی از نمایندگان 
اعتراض کردند که به خوبی سوال جا نمی افتد 
و قرار شد یکی یکی ســوالات در نوبت قرار 
گیرد. رئیس مجلس شورای اسلامی همواره 
ســعی می کند بی طرف باشد اما برخی جاها 
لازم است جهت تبیین موضوع توضیحاتی را 

ارائه کند.«
اما این بحث تمام نشــد و لارگانی در جلسه 
عصر نیز همین بحث را ادامه داد.  او در جلسه 
نوبت عصر با اســتناد به مــاده ۷۵ آئین نامه 
داخلی مجلس، تصریح کرد: »تذکر صبح من 
در خصوص این بود که هیات رئیسه قسم یاد 

کرده جلسه را براساس آئین نامه اداره کند.«
نماینده مردم فلاورجان در مجلس شــورای 

اسلامی یادآور شد: »در آن تذکر عرض کردیم 
زمانــی که موافق و مخالــف صحبت کردند، 
رئیس مجلس اگر بخواهد اظهارنظر داشــته 
باشــد باید از موافــق و مخالف وقت بگیرد و 
نمی شــود پس از صحبت موافــق و مخالف، 

رئیس مجلس نیز مجددا اظهارنظر کند.«
وی در پاسخ به ســوال نایب رئیس مجلس 
مبنی بر اینکــه این موضــوع در کدام ماده 
آئین نامه داخلی مجلس آمده، گفت: »رئیس 
مجلس فقط در ابتدای جلســه می تواند ۱۵ 
دقیقه نطق داشــته باشد، در ماده 2۴ و مواد 
دیگر پیرامون وظایف رئیس مجلس مواردی 
آمده است.« موســوی لارگانی با بیان اینکه 
دفاعی از رؤســای قبلی مجلس نداشتم و با 
رئیس فعلی مجلس نیز پدرکشــتگی ندارم، 
اضافه کــرد: رئیس مجلس نیز مثل ســایر 
نمایندگان یک نماینده اســت و اگر بخواهد 
ورودی به موضوعات داشــته باشد باید حتما 

طبق آئین نامه عمل کند.«
این نماینده مردم در مجلس یازدهم، تصریح 
کرد: »بررسی کنید در طول ۴ دوره نمایندگی 
و دوره یازدهــم من چــرت و پرت گفته ام یا 
دیگری چرت و پرت گفته اســت؟ بنده طبق 
آئین نامه مجلس صحبت کردم، وقتی شــما 
به عنوان نایب رئیــس مجلس نیز در جایگاه 
ریاست قرار می گیرید نیز ۵ دقیقه در ابتدای 
امر فرصت نطق دارید و پس از آن دیگر اجازه 
نطق نخواهید داشت و فقط باید اگر نماینده 

ای اظهارنظر می کند آن را به رأی بگذارد.«
وی یادآور شد: »۴ دوره در مجلس بودم و باید 
بگویند من با چه کســی در تماس بوده ام که 
می گویند خط گرفته ام و اینطور ناجوانمردانه 
توهین می کنند. آیا حرفــی که می زنند در 

جایگاه نماینده مجلس است؟«
این نماینده مردم در مجلس با اشاره به تذکر 
دلخــوش اباتری در خصوص ضــرورت ارائه 
لایحه بودجه، عنوان کرد:»شــما بودجه را به 
بهانه برنامه هفتم نگه داشته اید و امروز چگونه 
می خواهید بعد از گذشت این مدت بودجه را 
به تصویب برسانید، وقتی که یکی از همکاران 
در اول دوره عنــوان کرد کــه اینجا پادگان 
نیست، واقعا درست گفت اینجا پادگان نیست 
و آقای قالیباف نباید نظر خود را اعمال کند.«

وی تاکیــد کرد: »رئیس مجلــس باید نظر 
مجلس را براســاس آئین نامه داخلی اعمال 
کنــد. جوری عمــل نکنید کــه از بیرون به 
مجلس بخندند. بررسی کنید اگر حرف های 
مــن غیرقانونی بوده با مــن و اگر حرف های 
توهین آمیز نماینده دیگــر غیرقانونی بوده با 
دیگری برخورد کنید.« نایب رئیس مجلس در 
پاســخ به این تذکر، عنوان کرد: »تا آنجا که 
خبر دارم رؤسای قبلی و اسبق مجلس حتما 
در خصوص موارد روشــنگری می کردند. اگر 
رئیس مجلس نیز روشنگری کرده نمایندگان 
خود صاحب نظر و فکر هســتند و خودشان 
تصمیــم می گیرنــد.« نیکزاد اضافــه کرد: 
»نمی دانم ایــن کلمه پادگان نیز از کجا پیدا 
شــده؛ ما نمایندگان همه فکر و نظر داریم و 
کسی نمی تواند مجلس را پادگانی اداره کند.«

چند روز پیــش الیاس نادران نماینده تهران، 
نیز در اعتراض به هیأت رئیسه مجلس نیز از 
ســمت نمایندگی مجلس استعفا داد . جبار 
کوچکی نژاد عضو کمیســیون برنامه، بودجه 
و محاســبات مجلس شــورای اســلامی در 
گفت وگو با ایلنا، در این باره گفته بود:»نادران 
یک گله مندی هایی دارد و باید در این زمینه با 
او صحبت کنیم. من فکر می کنم گله مندی و 
انتقاد نادران به روند اداره مجلس بازمی گردد.«

در همیــن حال طــی ماه های گذشــته 
انتقادات زیادی نسبت به همکاری مجلس 
با دولت وجود داشــته اســت. بســیاری از 
نماینــدگان بارها تلاش کردنــد که وزرا را 
اســتیضاح کنند اما موفق نشــدند و حتی 
اســتیضاح آنان با وجود داشــتن امضاهای 
کافــی در صحن علنی اعلام وصول نشــده 
اســت. برخی می گویند که به نظر می رسد 
هیأت رئیســه قصد دارد تا به این ترتیب از 
دولت حمایت کنــد. این موضوع بخصوص 
زمانی علنی شد که وزیر کار قبلی از سمت 
خود استعفاد. برخی منابع می گویند دولت 
وقتی متوجه شد که استیضاح قطعی است 
در یک همکاری با مجلس راه اســتعفا را به 

جای استیضاح برای وزیر باز کردند. 

هشدار نمایندگان به نحوه اداره بهارستان توسط قالیباف؛ 

مجلس پادگان نیست!

مســعود ستایشی در نشســت خبری دیروز درباره ۹ دی ماه 
گفت: در ۹ دی ماه سال ۸۸ مواردی حادث شد و شاهد وقایعی 
بودیم که نیاز به تبیین دارد و هرچه که تاکید و تشریح  کنیم 
کم است. ۹ دی ماه سال ۸۸ در تاریخ ما ماندگار شد و این روز، 
روز تجلی ملت غیور ایران در برابر دشمن بود که سعی داشتند 
ارزش های ملت بزرگوار ایران را مورد تهاجم قرار دهند. مردم 
ما در ۹ دی ماه فراتر از سلایق و سیاست های فکری و قومی 
نشان دادند که دلبستگی آنها به کرامت الله خدشه پذیر نیست 

و اجازه تعرض  به این حریم به احدی داده نمی شود.
وی درباره ادعاهای مطرح شــده درباره آزار و تجاوز جنسی به 
زندانیان زن گفت:»ادعاهای دروغ رسانه های معاند و برخی افراد 
صاحب تریبون در داخل علیه متهمان بازداشتی نسوان مطرح 
می شود و این ادعای دروغ اولا طرح کننده اولیه دروغ رسانه ای 

رســانه های خارجی بوده و متاسفانه برخی هم در داخل آن را 
مطرح کردند که تاکنون حاضر نشــدند در خصوص ادعاهای 
خود ســندی ارایه کنند. ثانیا علی رغم اینکه قوه قضاییه بارها 
گفته که روند نگهداری متهمان توسط بانوان انجام می شود و 
مردان حضور ندارند، اما در طی هفته های اخیر باز هم  ۳ هیات 
مستقل از سوی مجلس و معاونت زنان و امور خانواده ریاست 
جمهوری و ستاد حقوق بشــر با سرکشی به زندانیان زن که 
ساعت ها به طول انجامید، به صراحت گفتند که زندانی این ادعا 
را تایید نکرده بلکه اغلب زندانیان با رد شدید این ادعا، خواهان 
پیگیری و تعقیب ادعای دروغ و دروغ پردازان شدند. با قاطعیت 
اعلام می کنم تاکنون هیچ کس کــه دلالت بر ادعاهای واهی 
باشد آن را منعکس نکرده اســت. دست افراد مزبور نسبت به 
ادعای مطرح شده خالی است و منتظر دریافت اسناد هستیم و 

نمی پذیریم روان افراد مشوش شود.«
سخنگوی قوه قضاییه افزود:»بارها اعلام کردیم اگر هر فردی 
مشکلی در هر یک از بخش ها مشاهده می کند سریعا به قوه 

قضاییه اعلام کند.«
سخنگوی قوه قضاییه درباره پرونده دو فرانسوی بازداشت شده 
گفــت:»در خصوص این پرونده که دو نفر فرانســوی به اتهام 
جاسوسی و اجتماع و تبانی علیه امنیت کشور بازداشت شدند 
کیفرخواست صادر شده ولی منتج به صدور رای نشده است.«

وی درباره بازداشــت متهم بلژیکی نیــز گفت:»در خصوص 
پرونده متهم بلژیکی در ۱۸ آبان ۱۴۰۱ از دادســرای مربوطه 
کیفرخواســت صادر شده و در شــعبه دادگاه انقلاب مطرح 
رسیدگی است و به محض رسیدن نتیجه آن را اعلام می کنیم.«

سخنگوی قوه قضاییه:

تعرض به زندانیان زن دروغ است

رئیس جمهوری خطاب به آمریکایی ها گفت:»ما خون شهید 
ســلیمانی را از یاد نبرده و نخواهیم برد و آنها باید بدانند که 
انتقام خون شهید سلیمانی حتمی است و خواب راحت برای 
قاتلان و مسببان این جنایت و اقدام تروریستی گذاشته نخواهد 
شــد. به گزارش ایسنا، سید ابراهیم رئیسی بعد از ظهر دیروز 
)سه شنبه( در مراسم ســومین سالگرد شهادت سردار قاسم 
سلیمانی که با حضور اقشــار مختلف مردم تهران و تعدادی 
از مسئولان لشگری و کشــوری در مصلی تهران برگزار شد، 
گفت:»بدون تردید گرامیداشــت یاد شهید سلیمانی قهرمان 
ملی و قهرمان امت اسلامی پاسداشت تمامی ارزش های الهی 
است. گرامیداشت یاد شهید ســلیمانی چهره جهانی مبارزه 
با تروریســم و استکبار اعلام نفرت و بیزاری از استکبار است. 
پیام برگزاری چنین مراســم هایی با حضور با شکوه مردم به 
تمام ظالمان و مستکبران عالم این است که شرایط شما رو به 
افول و نابودی اســت و آنچه که بقا و میدان دار این میدان و 
عرصه است، انسان های تحول خواه هستند.« وی با بیان اینکه 
شهید سلیمانی با نگاهی تحول خواه به پیشبرد مسئولیت ها و 
اندیشــه های خود توجه داشت، تصریح کرد:»شهید سلیمانی 
خودسازی کرد که در گام اول بتواند جامعه سازی کند؛ چرا که 

بدون خودسازی امکان جامعه سازی وجود ندارد.«
رئیس جمهوری با بیان اینکه عشق به خداوند، عشق به اهل 
بیت و حضرت زهرا )س( و دلدادگی در این مســیر شــهید 
ســلیمانی را یک انســان خودســاخته پرورش داد، تصریح 
کرد:»بستر تحولی که شهید سلیمانی در آن قرار گرفت انقلاب 

شکوهمند جمهوری اسلامی ایران بود.«
رئیســی با تاکید بر اینکه مکتب شهید سلیمانی در راستای 
مکتب امام خمینی )ره( و امام خامنه ای عزیز است، گفت:»هر 
دوی این مکتب نیز در امتداد مکتب عاشورای حسینی است.«

وی با اشاره به اهمیت شناخت مکتب شهید سلیمانی تصریح 
کرد:»در این مکتب جلوه ها و شــاخص های زیادی برای یک 
انســان صالح، ســالک و دلداده به خدا وجــود دارد، بنابراین 

شناخت این مکتب و مسیر حرکت در آن مهم است.«
رئیس جمهوری در ادامه صحبت های خود در این مراسم که 
خانواده شهید سلیمانی و همچنین تعدادی از مهمانان خارجی 
نیز حضور داشــتند، تصریح کرد:»جمهوری اســلامی ایران 
چرخه رویش انسان های خودساخته و مجاهد در راه خداست 

و این چرخه توقف ندارد، بلکه این چرخه دارای رویش اســت 
و شهدای عالیقدر ما، ایثارگران و جانبازان ما در این چرخه و 
در این بستر متحول شــدند و رویش پیدا کردند. این چرخه 
درون زاست و زنده است و شهید سلیمانی نیز در این بستر که 
ایشان از آن به عنوان حرم یاد می کردند، رویش پیدا کردند و 
پرورش یافتند. در واقع شهید سلیمانی پرورش یافته این نظام 
مقدس است و همچنین سند حقانیت این نظام. ایشان در یک 
بستر تحولی که بستر رویش است پرورش پیدا کردند و در این 
بســتر همواره این رویش وجود دارد و انسان های موثر در این 

بستر رشد پیدا کرده و خواهند کرد.«
وی با بیان اینکه یکی از مســائل مهم در عرصه تحول، جهاد 
تحول در میدان اســت، تصریح کرد: شهید سلیمانی در این 
عرصه شخصیت برجسته ای بودند. ایشان در میدان اقداماتی 
انجام دادند که منحصر به فرد اســت و با ســاختار سازی که 
در میدان انجــام دادند، رویش خوبی را در نیروی مقاومت در 
منطقه ایجاد کردند. برای ایشان شیعه، سنی، مسیحی، لبنانی، 
فلسطینی، یمنی، ایزدی، ایرانی و افغانی فرقی نداشت. ایشان 

بر روی یک نکته تاکید داشتند و آن دفع شر و فساد بود.«
رئیس جمهوری با اشاره به نقش برجسته شهید سلیمانی در 
ساختارســازی در جریان مقاومت و نیروسازی در این عرصه، 
گفت:»بر خلاف اینکه برخی می گفتند که شهید سلیمانی به 
دنبال این بود که منطقه را شیعه کند و شیعه سازی کند. ایشان 
به دنبال این بودند که ظلم را از سر منطقه دفع کنند و ریشه 

فساد در منطقه را بخشکانند.«

رییسی: انتقام خون شهید سلیمانی حتمی است
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